

RESIDENTS' PROGRAMME PRIZES - ANNUAL MEETING 1980

PRIX DU CONCOURS DES RESIDENTS 1980



DR. R. FORBES



DR. B.J.H. ROBERTSON



DR. B. MILNE

Prizes for the Residents' Programme at the Annual Meeting were presented on the occasion of the Annual Dinner of the Society at Toronto on June 24, 1980. The winners were Dr. R. Forbes, University of Alberta, 1st Prize ("Adrenalin-induced dysrhythmias: comparison of the anti-dysrhythmia effect of labetalol with propranolol during normocarbica and hypercarbia in halothane anaesthetised cats"); Dr. B.J.H. Robertson, University of Western Ontario, 2nd Prize ("Surgical stimulation enhances and nitrous oxide diminishes the arrhythmogenic effect of CO₂ in halothane anaesthetised man"); Dr. B. Milne, Queen's University at Kingston, 3rd Prize ("Intrathecal naloxone blocks nitrous oxide analgesia in rats: evidence for a spinal site of action of nitrous oxide").

Les prix du concours annuel des résidents ont été remis à l'occasion du dîner annuel de la Société, le 24 juin 1980, à Toronto. Les lauréats sont le docteur R. Forbes, Université de l'Alberta, premier prix ("Dysrythmies adrénaliniques: comparaison de l'effet antiarythmique du labetalol et du propranolol chez des chats anesthésiés à l'halothane, en normo et en hypercarbie"); deuxième prix, docteur B.J.H. Robertson, Université de Western Ontario ("Arythmogénéité de la combinaison hypercapnie et halothane chez l'homme: augmentation de celle-ci par la stimulation chirurgicale et diminution par le protoxyde d'azote"); troisième prix, docteur B. Milne, Université Queen's à Kingston ("Effet bloquant de la naloxone intrarachidienne de l'analgésie au protoxyde d'azote chez le rat: démonstration de l'existence de site d'action rachidien du protoxyde d'azote").